
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л  

 

23.06.2015                                       м. Черкаси                        №  32 

 

 

Засідання постійної комісії з питань  

приватизації, власності,  підприємництва,  

інвестицій  та  захисту  прав споживачів    

 
 

Всього членів комісії  -   13  

На засіданні присутні  7: 

 

Голова комісії                   - Киницька О.Ю. 

Заступник голови комісії - Побігайло А.П. 

 

Члени комісії:   Бойко В.В.,  Савченко Л.В., Старікова Н.В., Кулініч В.В.,                    

                            Філіпенко П.С. 

                            

Відсутні 6:  Бабич М.І., Беззубенко В.А.,  Крохмаль А.А., Плужник М.А., 

                     Черевко О.В., Яровий О.С. 

   

На засідання комісії запрошені:  

Горященко Юрій Володимирович - начальник комунального закладу  

                                    „Регіональний центр з фізичної культури і спорту інвалідів  

                                    „Інваспорт” Черкаської обласної ради”  

Дудник  Наталія Дмитрівна - завідувач сектором ефективності використання  

                                    майна управління майном обласної комунальної власності 

Канівець Володимир Іванович - директор комунального підприємства „АТП  

                                    Черкаської обласної ради” 

Карманнік Роман Володимирович - директор  Департаменту економічного  

                                     розвитку і торгівлі облдержадміністрації 

Коваль Сергій Володимирович - начальник управління майном обласної  

                                     комунальної власності  

Митюк Тетяна Сергіївна - заступник директора  Департаменту фінансів  

                                     облдержадміністрації 

 

 



У роботі комісії взяли участь голова обласної ради Коваленко Валентина 

Михайлівна, перший заступник голови обласної ради Кравцова Наталія 

Олегівна. 

 
 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про план реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на 

період 2015 – 2017 роки. 

         Доповідає: 

Карманнік Р.В. - директор  Департаменту економічного 

розвитку і торгівлі облдержадміністрації 

2. Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2015 рік. 

         Доповідає: 

Карманнік Р.В. - директор  Департаменту економічного 

розвитку і торгівлі облдержадміністрації 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.01.2015              

№ 36-1/VI „Про обласний бюджет на 2015 рік”. 

         Доповідає: 

Митюк Т.С. - заступник директора  Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

4. Про надання згоди на набуття права комунальної власності шляхом 

безоплатної передачі майна іншими суб'єктами права власності.  

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

5. Про прийняття у комунальну власність та передачу об’єкта 

незавершеного будівництва.  

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

6. Про передачу майна комунальної власності. 

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

7. Про оренду майна комунального підприємства „Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності”. 

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

8. Про оренду майна комунального підприємства „Облпаливо” Черкаської 

обласної ради. 

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

 



9. Про повернення з оренди та передачу основних засобів. 

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

10. Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної плати. 

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

11. Про списання майна комунальної власності. 

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

12. Про припинення діяльності комунального підприємства „Маньківське 

поліграфічне підприємство” Черкаської обласної ради. 

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

13. Про внесення змін до рішень обласної ради. 

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

14. Про призначення Ситника А.П. на посаду головного лікаря 

Черкаського обласного багатопрофільного санаторію „Сосновий бір”. 

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

15.  Про продовження терміну дії контракту з Канівцем В.І.  

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

16. Про продовження терміну дії контракту з  Горященком Ю.В. 

         Доповідає: 

Коваль С.В. - начальник управління майном обласної 

комунальної власності  

17. Про погодження плану санації комунального підприємства 

„Облпаливо” Черкаської обласної ради. 

         Доповідає: 

Дудник  Н.Д. - завідувач сектором ефективності використання 

майна управління майном обласної комунальної 

власності 

 

 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який нагадав членам постійної комісії, що 5 березня 

2015 року сесією обласної ради затверджено Стратегію регіонального розвитку 



Черкаської області на період до 2020 року, здійснення якої передбачено в 

рамках  двох послідовних та взаємопов’язаних циклах (етапах), включених у 

два плани реалізації: на 2015- 2017 та 2018-2020 роки. 

На даний час завершено роботи з розробки Плану реалізації Стратегії 

розвитку  Черкаської області на період 2015 – 2017 роки, взаємоузгодженого у 

просторі та часі набору конкретних проектів і заходів регіонального розвитку, а  

Департаментом економічного розвитку і торгівлі облдержадміністрації  

підготовлено відповідний проект рішення щодо його затвердження.  

Роман Володимирович зазначив, що формування Плану реалізації 

Стратегії спиралось на вивчення можливих джерел фінансування та реальність 

залучення для його виконання необхідних ресурсів: державний, обласний і 

місцеві бюджети, можливі ресурси проектів міжнародної технічної допомоги, 

приватні інвестиції. 

Виконання Плану реалізації Стратегії відбуватиметься на основі 

реалізації проектів регіонального розвитку, проектні ідеї щодо яких є його 

складовою частиною. 

Важливою інновацією нового інструменту регіонального розвитку, 

передбаченого Планом реалізації Стратегії, є запровадження проектного 

підходу для досягнення результату та максимальна відкритість і прозорість 

процесу відбору та реалізації проектів. 

Будь-яка організація, що відповідає критеріям до можливих виконавців 

проекту регіонального розвитку, може підготувати та подати у визначеному 

форматі власний проект на отримання фінансування. Отримає фінансування 

проект, який найбільш повно відповідатиме меті програми розвитку, міститиме 

реальніші цілі та заходи їх досягнення при менших затратах. 

Базуючись на результатах аналізу сильних і слабких сторін Черкаської 

області та беручи до уваги період, на який розробляється План реалізації 

Стратегії, Робочою групою визначено чотири програми, в рамках яких будуть 

реалізовуватись проекти регіонального розвитку протягом 2015 – 2017 років: 

підвищення конкурентоспроможності регіону; розвиток сільських територій; 

розвиток людського капіталу; екологічна безпека та збереження довкілля. 

Усі чотири програми взаємно доповнюють одна одну та всі проекти 

регіонального розвитку, що мають бути реалізовані у рамках кожної з програм, 

посилюють один одного. 

Проекти мають базуватись на ощадливому ставленні до навколишнього 

природного середовища, мінімізувати шкоду довкіллю та обмежувати 

забруднення. 

Важливим є територіальний аспект реалізації проектів. Вони мають 

призводити до зменшення дисбалансів розвитку між окремими 

адміністративно-територіальними одиницями Черкаської області, створювати 

рівні можливості для чоловіків і жінок, сприяти збереженню системи 

розселення на території області, а також враховувати процеси об’єднання та 

формування територіальних громад. 

Роман Володимирович відповів на запитання депутатів та звернувся  з 

проханням  підтримати проект рішення. 

 



В обговоренні взяли участь Старікова Н.В., Криницька О.Ю.,                 

Кулініч В.В. 

 

Криницька О.Ю. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення „Про план реалізації Стратегії 

розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки” та рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який ознайомив членів комісії з  проектом рішення „Про 

внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2015 рік”,  підготовленим Департаментом економічного розвитку і 

торгівлі облдержадміністрації на підставі звернення Христинівської районної 

державної адміністрації щодо  доповнення  переліку пріоритетних заходів 

соціально-економічного розвитку області на 2015 рік по Христинівському 

району такими об’єктами: капітальний ремонт приміщення Христинівської 

Центральної районної лікарні для розташування клініко-діагностичного центру 

та реконструкцію котельні Христинівської ЗОШ  І-ІІІ ступенів № 2 в                  

м. Христинівка з переведенням на альтернативні види палива.  

Текст проекту рішення додається до протоколу (Додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення „Про внесення змін до Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2015 рік” та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ:   

Митюк Т.С., яка поінформувала депутатів про зміни, які  планується 

внести до рішення обласної ради „Про  обласний бюджет на 2015 рік”: 

Відповідно до постанови Кабінету Міністрів України від 04.06.2015 

№375,  обласному бюджету виділено 61 859,3 тис.грн. субвенції з державного 

бюджету місцевим бюджетам на погашення заборгованості з різниці в тарифах 



на теплову енергію, опалення та постачання гарячої води, послуги з 

централізованого водопостачання, водовідведення, що вироблялися, 

транспортувалися та постачалися населенню та/або іншим підприємствам 

централізованого питного водопостачання та водовідведення, які надають 

населенню послуги з централізованого водопостачання та водовідведення, яка 

виникла у зв’язку з невідповідністю фактичної вартості теплової енергії та 

послуг з централізованого водопостачання, водовідведення, опалення та 

постачання гарячої води тарифам, що затверджувалися та/або погоджувалися 

органами державної влади чи місцевого самоврядування. 

Кошти зазначеної субвенції залишаються нерозподіленими в обласному 

бюджету і, відповідно до пункту 12 постанови Кабінету Міністрів України від 

04.06.2015 № 375, будуть розподілені між місцевими бюджетами на підставі 

проектів договорів про організацію взаєморозрахунків. 

 Відповідно до розпорядження обласної державної адміністрації від 

16.06.2015 №269, з метою забезпечення бюджетними призначеннями у 

нарахованих територіальними органами управліннями  соціального захисту 

населення пільг та житлових субсидій населенню на придбання твердого та 

рідкого пічного побутового палива і скрапленого газу, здійснюється 

перерозподіл відповідної субвенції з державного бюджету (Головний 

розпорядник „Департамент фінансів облдержадміністрації”) між бюджетами 

міст та районів області. 

 Враховуючи лист  Департаменту освіти і науки облдержадміністрації 

здійснюється перерозподіл видатків споживання загального фонду, що 

здійснюються за рахунок коштів освітньої субвенції з державного бюджету у 

сумі 15,2 тис. грн. (в т.ч. оплата праці – 11,127 тис. грн.) з КТКВ  „Дитячі 

будинки (в т. ч. сімейного типу, прийомні сім'ї) ” на КТКВ  „Спеціальні 

загальноосвітні школи-інтернати, школи та інші заклади освіти для дітей з 

вадами у фізичному чи розумовому розвитку” у зв’язку з тим, що на заміській 

базі відпочинку Чигиринської спеціальної загальноосвітньої школи–інтернату 

проводиться оздоровлення вихованців Кропивнянського дитячого будинку для 

дітей шкільного віку Черкаської обласної ради.  

 Відповідно до звернень головних розпорядників коштів обласного 

бюджету здійснюється перерозподіл бюджетних призначень:  

- Департаменту інвестиційно-інноваційної політики та 

зовнішньоекономічних зв’язків облдержадміністрації -   видатків, передбачених 

Золотоніському та Маньківському районним бюджетам на підвищення 

ефективності та функціонування центрів надання адміністративних послуг у 

рамках програми економічного і соціального розвитку Черкаської області на 

2015 рік в сумі 20,0 тис.грн. з видатків розвитку спеціального фонду на видатки 

споживання загального фонду;   

- Департаменту капітального будівництва облдержадміністрації -  частини 

нерозподілених видатків бюджету розвитку обласного бюджету у сумі 321,067 

тис. грн. на об’єкт „Реконструкція Черкаської обласної філармонії по вул. 

Хрещатик, 196 в м. Черкаси”.  

  За рахунок зменшення призначень по КТКВ „Резервний фонд” 

збільшуються бюджетні асигнування:  



- Департаменту соціального захисту населення Черкаської обласної 

державної адміністрації – 100,0 тис. грн. для надання субвенції місцевим 

бюджетам  на виплату одноразової матеріальної допомоги одному з членів 

сімей загиблих в ході проведення антитерористичної операції в східних 

регіонах України у розмірі 50,0 тис. грн.;  

- Обласній раді – 175,2 тис. грн. на виконання програми підтримки 

комунального підприємства „АТП Черкаської обласної ради на 2013-2016 роки” 

(відшкодування затрат на перевезення переселенців). 
 
 

В обговоренні взяли участь Старікова Н.В., Криницька О.Ю. 

 

Криницька О.Ю. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення „Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 21.01.2015  № 36-1/VI „Про обласний бюджет на 2015 рік” та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 
 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення обласної 

ради „Про надання згоди на набуття права комунальної власності шляхом 

безоплатної передачі майна іншими суб'єктами права власності”, підготовленим 

на підставі звернення комунального закладу „Черкаський обласний 

онкологічний диспансер” Черкаської обласної ради з метою забезпечення 

безперебійного електроживлення закладу шляхом передачі на його баланс 

пересувної дизель-електростанції  з балансу Черкаського обласного військового 

комісаріату. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  2). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати пропозицію щодо 

передачі пересувної дизель-електростанції на балас комунального закладу 

„Черкаський обласний онкологічний диспансер” Черкаської обласної ради, 

проект рішення та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати пропозицію щодо передачі пересувної дизель-

електростанції на балас комунального закладу „Черкаський обласний 

онкологічний диспансер” Черкаської обласної ради та проект рішення  



2. Рекомендувати розглянути на сесії обласної ради питання  „Про  

надання згоди на набуття права комунальної власності шляхом безоплатної 

передачі майна іншими суб'єктами права власності”. 

 

Висновок постійної комісії додається (Додаток  3). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

 Коваля С.В., який поінформував членів комісії про проект рішення 

обласної ради „Про прийняття у комунальну власність та передачу об’єкта 

незавершеного будівництва”. Даний проект рішення  підготовлено на підстві  

звернення Регіонального відділення фонду державного майна України по 

Черкаській області щодо виконання ухвали Господарського суду Черкаської 

області від 13 серпня 2014 року Справа № 925/1393/14 відповідно до якої 

розірвано договір купівлі-продажу об’єкту приватизації спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ міст Черкаської області, а саме: незавершене 

будівництвом житлового будинку по вул. Петровського в смт Катеринопіль, та 

зобов’язано повернути об’єкт в комунальну власність.  

Відповідно до вимог чинного законодавства цим проектом рішення 

передбачено прийняття на баланс комунального підприємства „Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності” об’єкт 

незавершеного будівництва з подальшою його передачею з балансу 

підприємства у спільну власність територіальної громади смт Катеринопіль. 

 Рішенням Катеринопільської селищної ради від 16.01.2015 № 41-9/VI 

надано згоду на прийняття об’єкту  незавершеного будівництва до комунальної 

власності територіальної громади селища. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  4). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення „Про прийняття у комунальну 

власність та передачу об’єкта незавершеного будівництва” та рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (Додаток  5). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 



6. СЛУХАЛИ:  

 Коваля С.В.,  який ознайомив членів комісії з проектом рішення обласної 

ради „Про передачу майна комунальної власності”, підготовленим з метою 

проведення майнових операцій для належного утримання, використання та 

експлуатації майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області на підставі звернень обласної державної адміністрації;  

департаментів з питань цивільного захисту та оборонної роботи  і  капітального 

будівництва обласної державної адміністрації; комунальних закладів 

„Черкаський обласний онкологічний диспансер” та „Черкаська обласна 

стоматологічна поліклініка” Черкаської обласної ради;  комунального 

підприємства „Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної 

комунальної власності”;  Черкаського академічного обласного українського 

музично-драматичного театру імені Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  6). 

Сергій Володимирович повідомив членам комісії про звернення 

Військово-медичного департаменту Міністерства оборони України  щодо 

передачі з балансу комунального закладу „Черкаська обасна стоматологічна 

поліклініка” Черкаської обласної ради автомобіля „Бичок зі стоматологічним 

кабінетом”, який планується використовувати для надання медичної допомоги 

військовослужбовцям у зоні АТО, та  звернувся з проханням підтримати 

внесення відповідних змін до  проекту рішення обасної ради. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати пропозицію щодо 

внесення доповнення до проекту рішення обласної ради, проект рішення із 

доповненням  і   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ:   

 1. Пропонувати доповнити пункт 1 проекту рішення  підпунктом 4) 

наступного змісту: «із спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області з балансу комунального закладу "Черкаська обласна 

стоматологічна поліклініка" Черкаської обласної ради у державну власність до 

сфери управління Міністерства оборони України: автомобіль («Бичок зі 

стоматологічним кабінетом»), марки ЗІЛ, модель 5301, типу фургон-С, 2005 

року випуску, реєстраційний номер СА4063АЕ, інвентарний номер 10510003, 

заводський номер кузова 3501АО50045769, заводський номер двигуна 190982, 

заводський номер кабінету 505208, первісною вартістю 380000,00 грн., 

залишковою вартістю 0 грн., укомплектований згідно з переліком, що додається        

(додаток 2).» 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради рішення „Про передачу 

майна комунальної власності” із запропонованим постійною комісією 

доповненням та  рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 
 

Висновок постійної комісії додається (Додаток  7). 
 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 



7. СЛУХАЛИ:  

 Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проетом рішення обласної 

ради „Про оренду майна комунального підприємства „Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності”, 

підготовленим на підставі звернення комунального підприємства щодо передачі 

Департаменту агропромислового розвитку Черкаської облдержадміністрації 

приміщення загальною площею 807,3 кв.м за адресою: м. Черкаси,  

провулок Комунальний, 35, з метою виконання рішення обласної ради від 

24.04.2015 № 39-4/VI „Про програму підтримки розвитку 

сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на 

період до 2020 року” на період виконання умов грантового контракту – 

зовнішнього проекту Європейського Союзу. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  8). 

 

В обговоренні взяли участь Старікова Н.В., Криницька О.Ю.,     

Філіпенко П.С. 
 

Криницька О.Ю. запропонувала внести уточнення до проекту рішення 

зазначивши термін, на який надається в оренду майно, підтримати проект 

рішення із відповідним доповненням та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

 1. Пропонувати пункт 1 проекту рішення після слів «провулок 

Комунальний,35» доповнити словами: «на період виконання умов грантового 

контракту – зовнішнього проекту Європейського Союзу 2014/348-429 від 

14.01.2015». 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради рішення „Про оренду майна 

комунального підприємства „Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів 

обласної комунальної власності” із запропонованим постійною комісією 

доповненням та  рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 
 

Висновок постійної комісії додається (додаток  9). 
 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

8. СЛУХАЛИ:  

 Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення обласної 

ради „Про оренду майна комунального підприємства „Облпаливо” Черкаської 

обласної ради”, підготовленим на підставі звернення комунально підприємства 

стосовно надання згоди на передачу в оренду майна, що не використовується в 

господарстві, а саме частини асфальтованого замощення Черкаського 

паливного складу. 



Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  10). 

У зв’язку із складної фінансовою ситуацією на комунальному 

підприємстві, Сергій Володимирович звернувся до члені комісі з проханням 

доповнити проект рішення щодо передачі в оренду також майна Уманського 

паливного складу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати пропозицію щодо 

внесення доповнення до проекту рішення обласної ради, проект рішення із 

доповненням  і   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

 1. Пропонувати доповнити пункт 1 проекту рішення  абзацом такого 

змісту: «Уманського паливного складу, загальною площею 3,74 га, за адресою:  

м.Умань, вул. Індустріальна, 66.» 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради „Про оренду майна 

комунального підприємства „Облпаливо” Черкаської обласної ради” із 

запропонованим постійною комісією доповненням та  рекомендувати  

розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  11). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення обласної 

ради „Про повернення з оренди та передачу основних засобів”.  

Керівники товариств з обмеженою відповідальністю „Жашківська 

поліграфія”, „Христинівська поліграфія”,  „Поліграфічний Корсунь”  

звернулись до обласної  ради з пропозиціями повернути частину орендованого 

майна цілісних майнових комплексів колишніх поліграфічних підприємств 

обласної комунальної власності, яке є фізично зношеним, морально застарілим 

та не використовується в їх виробничій діяльності, оскільки чинним 

законодавством України, не визначено правового механізму щодо списання 

майна переданого в оренду в складі ЦМК.  

Проектом рішення пропонується повернути з оренди частину основних 

засобів, що перебувають в оренді вищезазначених товариств та, враховуючи 

звернення комунального підприємства „Звенигородське видавничо-

поліграфічне підприємства”  Черкаської обласної ради, передати на баланс 

цього комунального підприємства з подальшим відчуженням зазначеного 

майна з метою отримання додаткових коштів на придбання сучасного 



поліграфічного обладнання та підвищення конкурентоспроможності на ринку 

надання поліграфічних послуг. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

додаток (Додаток  12). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення „Про повернення з оренди та 

передачу основних засобів” та рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (Додаток  13). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

  

10. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення обласної 

щодо звільнення на 2015 рік від сплати 50 відсотків надходжень від орендної 

плати до загального фонду обласного бюджету комунальних підприємств „АТП 

Черкаської обласної ради” та „Монастирищенська центральна районна аптека 

№17” Черкаської обласної ради. Прийняття даного рішення надасть змогу 

підприємствам додатково використати кошти на утримання, відновлення своїх 

основних засобів та поповнення власних обігових коштів. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  14). 

Сергій Володимирович повідомив членам комісії про звернення щодо 

часткового звільнення від сплати надходжень від орендної плати, що надійшо 

також від комунального підприємства „Облпаливо” Черкаської обласної ради 

та  звернувся до членів комісії з проханням підтримати внесення відповідних 

змін до  проекту рішення обасної ради. 

 

В обговоренні взяли участь Криницька О.Ю., Старікова Н.В. 

 

Криницька О.Ю., яка запропонувала виключити з переліку  комунальне 

підприємство „Монастирищенська центральна аптека № 17” Черкаської 

обласної ради, доповнити проект рішення включивши комунальне 

підприємство „Облпаливо”, рекомендувати проект рішення до розгляду на сесії 

обласної ради  із пропозиціями постійної комісії. 

 

 



ВИРІШИЛИ:   

 1. Пропонувати: 

1) виключити із пункту 1 проекту рішення  абзац такого змісту: 

«комунальне підприємство „Монастирищенська центральна аптека № 17” 

Черкаської обласної ради.»; 

2)  доповнити пункт 1 проекту рішення  абзацом такого змісту: «обласне 

комунальне підприємство „Облпаливо” Черкаської обласної ради”.» 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради рішення „Про часткове 

звільнення від сплати надходжень від орендної плати” із запропонованим 

постійною комісією змінами та  рекомендувати  розглянути питання  на сесії 

обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  15). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який повідомив, що проект рішення обласної ради „Про 

списання майна комунальної власності” підготовлено відповідно до Порядку 

списання основних засобів об’єктів обласної комунальної власності, 

затвердженого рішенням обласної ради від 29.04.2011 № 5-16/VІ,  з метою 

проведення майнових операцій для належного утримання, використання та 

експлуатації майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області та  враховуючи звернення, що надійшли до обласної ради 

від комунальних закладів  "Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної 

ради" і "Черкаська обласна стоматологічна поліклініка" Черкаської обласної 

ради, КВНЗ "Корсунь-Шевченківський педагогічний  коледж ім. Т.Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради", Смілянського психоневрологічного інтернату з 

геріатричним відділенням, Гельмязівського психоневрологічного інтернату.  

Доповідач зазначив, що основні засоби, запропоновані до списання,  

фізично зношені, морально застарілі, у зв'язку з чим їх подальше використання 

та  проведення ремонтних робіт не доцільне. Матеріали щодо списання 

комунальними підприємствами, закладами та установами надано відповідно до 

встановлених Порядком списання основних засобів об’єктів обласної 

комунальної власності вимог  в повному обсязі. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  16). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 



ВИРІШИЛИ:  підтримати проект рішення „Про списання майна комунальної 

власності” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  17). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який поінформував членів комісії про підготовлений 

управлінням майном обласної комунальної власності  проект рішення щодо  

припинення діяльності комунального підприємства „Маньківське поліграфічне 

підприємство” Черкаської обласної ради шляхом його ліквідації. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  18). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю. запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  підтримати проект рішення „Про припинення діяльності 

комунального підприємства „Маньківське поліграфічне підприємство” 

Черкаської обласної ради” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії 

обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  19). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

  

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з підготовленим управлінням 

майном обласної комунальної власності, з метою уточнення тексту прийнятих 

рішень обласної ради, проектом рішення „Про внесення змін до рішень 

обласної ради”.  

В проекті рішення пропонується доповнити тексти рішень обласної ради  в 

частині, що стосується передачі майна на баланс комунально підприємства 

„Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності”  словами: «для поповнення статутного капіталу».  

 Крім того пропонується внести уточнення в назву Черкаської 

загальноосвітньої санаторної школи-інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної 

ради  у зв’язку з допущенням в тексті рішення помилки. 



Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  20). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  підтримати проект рішення „Про внесення змін до рішень 

обласної ради” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  21). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення „Про 

призначення Ситника А.П. на посаду головного лікаря Черкаського обласного 

багатопрофільного санаторію „Сосновий бір”. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  22). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криницька О.Ю. запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  підтримати проект рішення „Про призначення Ситника А.П. на 

посаду головного лікаря Черкаського обласного багатопрофільного санаторію 

„Сосновий бір” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  23). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення „Про 

продовження терміну дії контракту з Канівцем В.І.”. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  24). 

 

ВИСТУПИЛИ: Канівець В.І. , Криницька О.Ю. 

 



Криницька О.Ю. запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  підтримати проект рішення „Про продовження терміну дії 

контракту з Канівцем В.І.” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії 

обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  25). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Коваля С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення „Про 

продовження терміну дії контракту з Горященком Ю.В.”. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  26). 

 

ВИСТУПИЛИ: Горященко Ю.В., Криницька О.Ю., Філіпенко П.С. 

 

Криницька О.Ю. запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та   рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  підтримати проект рішення „Про продовження терміну дії 

контракту з Горященком Ю.В.” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії 

обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  27). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

17. СЛУХАЛИ: 

 Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що у зв’язку з накопиченими 

у минулому боргами комунальним підприємством „Облпаливо” Черкаської 

обасної ради у червні 2014 року порушено провадження про визнання 

підприємства банкрутом. Ухвалою Господарського суду Черкаської області 

введено процедуру санації боржника комунального підприємства „Облпаливо” 

строком на шість місяців, а Черкаську обласну раду визнано інвестором 

боржника.  

У межах плану санації обласною радою внесено пропозиції, які містять 

заходи щодо відновлення платоспроможності боржника, що передбачено ст. 29 

Закону України «Про відновлення платоспроможності боржника або визнання 



його банкрутом». На засіданнях комітету кредиторів були розглянуті всі надані 

пропозиції, підготовлено відповідний план санації.  

Управлінням майном обласної комунальної власності підготовлено 

проект рішення обласної ради „Про погодження плану санації комунального 

підприємства „Облпаливо” Черкаської обласної ради. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток  28). 

 

ВИСТУПИЛИ: Кравцова Н.О., Криницька О.Ю., Старікова Н.В. 

 

 Кравцова Н.О. наголосила на необхідності погодження плану санації  

комунального підприємства „Облпаливо” Черкаської обласної ради та в 

подальшому відновлення його платоспроможності і стабільної роботи.   

 

Криницька О.Ю. запропонувала підтримати проект рішення та 

рекомендувати  до розгляду  на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення „Про погодження плану санації 

комунального підприємства „Облпаливо” Черкаської обласної ради” та 

рекомендувати  розглянути  на сесії обласної ради. 

 

Висновок постійної комісії додається (додаток  29). 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

Заступник голови                                                                         А. Побігайло 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                        Додаток  3                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про надання згоди на набуття права комунальної власності шляхом 

безоплатної передачі майна іншими суб'єктами права власності ” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про надання згоди на набуття права комунальної власності 

шляхом безоплатної передачі майна іншими суб'єктами права власності”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати пропозицію щодо передачі пересувної дизель-

електростанції на балас комунального закладу „Черкаський обласний 

онкологічний диспансер” Черкаської обласної ради та проект рішення  

2. Рекомендувати розглянути на сесії обласної ради питання  „Про  

надання згоди на набуття права комунальної власності шляхом безоплатної 

передачі майна іншими суб'єктами права власності”. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                                                                        Додаток  5                                                                                          

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про прийняття у комунальну власність та передачу об’єкта  

незавершеного будівництва” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про прийняття у комунальну власність та передачу об’єкта 

незавершеного будівництва”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про прийняття у комунальну власність та 

передачу об’єкта незавершеного будівництва” та рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                        Додаток  7                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про передачу майна комунальної власності” 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про передачу майна комунальної власності”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

  1. Пропонувати доповнити пункт 1 проекту рішення  підпунктом 4) 

наступного змісту: «із спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області з балансу комунального закладу "Черкаська обласна 

стоматологічна поліклініка" Черкаської обласної ради у державну власність до 

сфери управління Міністерства оборони України: автомобіль («Бичок зі 

стоматологічним кабінетом»), марки ЗІЛ, модель 5301, типу фургон-С, 2005 

року випуску, реєстраційний номер СА4063АЕ, інвентарний номер 10510003, 

заводський номер кузова 3501АО50045769, заводський номер двигуна 190982, 

заводський номер кабінету 505208, первісною вартістю 380000,00 грн., 

залишковою вартістю 0 грн., укомплектований згідно з переліком, що додається        

(додаток 2).» 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради рішення „Про передачу 

майна комунальної власності” із запропонованим постійною комісією 

доповненням та  рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 



 
                                                                                        Додаток  9                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про оренду майна комунального підприємства „Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про оренду майна комунального підприємства „Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

 1. Пропонувати пункт 1 проекту рішення після слів «провулок 

Комунальний,35» доповнити словами: «на період виконання умов грантового 

контракту – зовнішнього проекту Європейського Союзу 2014/348-429 від 

14.01.2015». 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради рішення „Про оренду майна 

комунального підприємства „Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів 

обласної комунальної власності” із запропонованим постійною комісією 

доповненням та  рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                        Додаток  11                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про оренду майна комунального підприємства „Облпаливо”  

Черкаської обласної ради” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про оренду майна комунального підприємства „Облпаливо” 

Черкаської обласної ради”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

 1. Пропонувати доповнити пункт 1 проекту рішення  абзацом такого 

змісту: «Уманського паливного складу, загальною площею 3,74 га, за адресою:  

м.Умань, вул. Індустріальна, 66.» 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради рішення „Про оренду майна 

комунального підприємства „Облпаливо” Черкаської обласної ради” із 

запропонованим постійною комісією доповненням та  рекомендувати  

розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                        Додаток  13                                                                                         

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про повернення з оренди та передачу основних засобів” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про повернення з оренди та передачу основних засобів”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про повернення з оренди та передачу 

основних засобів” та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                                                                        Додаток  15                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної плати” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної 

плати”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

 1. Пропонувати: 

1) виключити із пункту 1 проекту рішення  абзац такого змісту: 

«комунальне підприємство „Монастирищенська центральна аптека № 17” 

Черкаської обласної ради.»; 

2)  доповнити пункт 1 проекту рішення  абзацом такого змісту: «обласне 

комунальне підприємство „Облпаливо” Черкаської обласної ради”.» 

 2. Підтримати проект рішення обласної ради рішення „Про часткове 

звільнення від сплати надходжень від орендної плати” із запропонованим 

постійною комісією змінами та  рекомендувати  розглянути питання  на сесії 

обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

  

 



                                                                                        Додаток  17                                                                                          

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про списання майна комунальної власності” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про списання майна комунальної власності”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про списання майна комунальної власності” 

та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
                                                                                        Додаток  19                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про припинення діяльності комунального підприємства  

„Маньківське поліграфічне підприємство” Черкаської обласної ради” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про припинення діяльності комунального підприємства 

„Маньківське поліграфічне підприємство” Черкаської обласної ради”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про припинення діяльності комунального 

підприємства „Маньківське поліграфічне підприємство” Черкаської обласної 

ради” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  
                                                                                         Додаток  21                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про внесення змін до рішень обласної ради” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про внесення змін до рішень обласної ради”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про внесення змін до рішень обласної ради” 

та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
                                                                                        Додаток  23                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про призначення Ситника А.П. на посаду головного  

лікаря Черкаського обласного багатопрофільного  

санаторію „Сосновий бір” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про призначення Ситника А.П. на посаду головного лікаря 

Черкаського обласного багатопрофільного санаторію „Сосновий бір”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про призначення Ситника А.П. на посаду 

головного лікаря Черкаського обласного багатопрофільного санаторію 

„Сосновий бір” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
                                                                                        Додаток  25                                                                                          

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про продовження терміну дії контракту з Канівцем В.І.” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про продовження терміну дії контракту з Канівцем В.І.”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про продовження терміну дії контракту з 

Канівцем В.І.” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
                                                                                        Додаток  27                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про продовження терміну дії контракту з Горященком Ю.В.” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про продовження терміну дії контракту з Горященком Ю.В.”. 

Заслухавши інформацію начальника управління майном обласної 

комунальної власності Коваля С.В. та розглянувши проект рішення обласної 

ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про продовження терміну дії контракту з 

Горященком Ю.В.” та рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної 

ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

                                                                                        Додаток  29                                                                                           

                                                                                         до протоколу засідання постійної комісії  

                                                                                         від 23.06.2015  № 32 
 

 

 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

постійної комісії  з питань приватизації, власності, 

підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

Черкаської обласної ради щодо проекту рішення обласної ради  

„Про погодження плану санації комунального підприємства  

„Облпаливо” Черкаської обласної ради” 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні”, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 03.12.2010 № 2-1/VI, зі змінами,  постійна комісія  з питань 

приватизації, власності, підприємництва, інвестицій та захисту прав споживачів 

на засіданні, що відбулося 23 червня 2015  року, розглянула проект рішення 

обласної ради „Про погодження плану санації комунального підприємства 

„Облпаливо” Черкаської обласної ради”. 

Заслухавши інформацію першого заступника голови обласної ради 

Кравцової Н.О., завідувача сектором ефективності використання майна 

управління майном обласної комунальної власності Дудник Н.Д. та 

розглянувши проект рішення обласної ради  постійна комісія  вирішила: 

 

Підтримати проект рішення „Про погодження плану санації 

комунального підприємства „Облпаливо” Черкаської обласної ради” та 

рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              О. Криницька 

 

 

 

 

 

 


